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Aankomende zomer is alweer de
4e editie van de Schellerberg 
Conferentie! We zijn enorm dankbaar 
voor iedereen die hierbij betrokken 
is en kijken er erg naar uit. De 
Schellerbergconferentie is van 17 
t/m 20 juli. Het thema dit jaar is 
“Surrender - This is how I fight my 
battles.” We zullen ons verdiepen in 
geestelijke strijd, hoe wij als kinderen 
van God hiermee om kunnen gaan en 
de relevantie hiervan in onze missie. 
Dit diepgaande thema wordt verkend 
met hulp van drie fantastische 
sprekers, die hun inzichten en 
ervaringen met ons zullen delen:

Wim Noordzij: Predikant in Zwolle 
en al meer dan 10 jaar actief binnen 
het leiderschapsteam van New Wine. 
Wim houdt zich intensief bezig met 
Gods Koninkrijk en het werk van 
de Geest. Hij zal ons meenemen in 
het ontdekken van geestelijke strijd 
en hoe het goede nieuws van Jezus 
Christus ons beschermt en wapent.

“De aanbidding vond ik heel 
inspirerend, een absoluut 
hoogtepunt! Gebed was volop 
beschikbaar, heel erg mooi dat 
daar zoveel aandacht voor is.”
- Quote van deelnemer 
Schellerbergconferentie 2023

Meer informatie?  
Neem een kijkje op onze Instagram  
(@schellerbergconferentie) en website 
(www.schellerbergconferentie.nl)  
of neem gerust contact met ons op 
via info@schellerbergconferentie.nl.

Maartje Dekens: Een krachtige stem 
in het spreken en schrijven over 
geloof. Ze is moeder van twee jongens 
en rondt haar werk bij Stichting 
Opwekking af om zich volledig te 
richten op spreken, schrijven en het 
leiden van een Bijbelschool. Maartje 
zal ons inspireren tot een leven van 
volledige overgave aan Jezus en leren 
hoe we alles wat we nodig hebben 
kunnen ontvangen om onze missie 
met Jezus uit te voeren.

Benjamin: Van Syrische afkomst en 
ervaren in het openen van kerken 
door heel Syrië. Hij woont sinds 
vorig jaar in Zweden met zijn vrouw 

. Benjamin zal ons meenemen 
in de praktische toepassing van 
overgave in missie en outreach, 
waarbij hij zijn ervaringen en 
getuigenissen deelt. Benjamin en 

zullen de hele conferentie 
aanwezig zijn en ook workshops 
leiden!

De Schellerbergconferentie wordt gehouden voorafgaand aan de Sonrise sportweek. 
Sonrise is van 22 t/m 26 juli in Dieze, Westenholte en de Aalanden.

Eind april zijn we een week naar 
Noorwegen geweest! De groep 
bestond uit 14 mensen en was 
een mix van jongerenwerkers en 
jongeren. 

De reis naar Noorwegen was lang, 
we vertrokken zondagavond laat en 
hebben de hele nacht doorgereden. 
Om vervolgens op de boot naar 
Denemarken te stappen. In 
Denemarken aangekomen ging de 
roadtrip nog een stuk verder. 
We hebben veel verschillende 
dingen gedaan zoals raften, een 
berg beklimmen, op een speedboot 
naar een onbewoond eiland en 
verse vis eten. En niet te vergeten 
met meezingers op de achtergrond 
toeren door het mooie landschap. 

We vroegen de jongeren wat het 
eerste was wat in hen opkwam als ze 
terugdachten aan de reis, dit waren 
twee van de antwoorden: “Gezellig 
met z’n allen in de auto met mooie 
uitzichten” en “de hoge bergen”. 

Voor de meesten jongeren waren 
er heel veel eerste keren; de 
eerste keer kamperen, de eerste 
keer hiken, de eerste keer op een 
onbewoond eiland, en ga zo maar 
door. 

We hebben ook een hele mooie 
wandeling gemaakt naar de 
Preikestolen. Er waren jongeren 
die ertegenop zagen om dit te 
gaan doen en een aantal waren 
erg enthousiast. Maar we hebben, 
doordat we elkaar erdoorheen 
hebben gesleept, allemaal vol trots 
de top bereikt!  Waar ons een 
prachtig uitzicht lag te wachten. 

Op de laatste dag vroegen een 
paar jongeren of we zo’n soort reis 
volgend jaar weer gaan maken? Ik 
denk dat dit genoeg zegt over de 
impact die deze reis op iedereen 
had. Ik denk dat ik mag spreken 
voor de hele groep, dat we intens 
hebben genoten van elkaar en van 
de reis!

Met jongeren naar Noorwegen 



Wij (Bagdat, Ahmet, Nisa, Erwa en 
Kadir) wonen nu 19 jaar tegenover 
het veldje aan de Dommel. Door de 
jaren heen zijn er best wat dingen 
veranderd. Ik vind de komst van 
Willem en Arjan (Youth for Christ) 
een hele meerwaarde voor de buurt/
omgeving. Er is leven, gezelligheid aan 
de overkant vanuit onze keuken.

In het begin toen Youth for Christ 
begon aan de Dommel waren er 
een aantal kinderen die kwamen 
meedoen, maar dat is in de tussentijd 
enorm veranderd. Veel kinderen 
weten de weg te vinden en komen 
elke woensdag aan de Dommel 
meedoen met de activiteiten die 
door Youth for Christ worden 
georganiseerd. 

Wat ik krachtig vind aan deze 
jongerenwerkers is het contact wat 

zij hebben met de jongeren. Ze 
zijn toegankelijk, laagdrempelig en 
bouwen een vertrouwensrelatie met 
ze op. De jongeren hoeven niet altijd 
over hun problemen te praten. De 
kinderen spelen met elkaar zonder 
vooroordelen en als het misgaat dan 
zien de jongerenwerkers dit en pakken 
het direct aan. 

Iedereen is altijd welkom ongeacht 
ras, geloof of geaardheid. Dat zie je 
heel goed terug aan het einde van 
de sportweek in juli. Dan wordt de 
eindbarbecue georganiseerd door 
Youth for Christ. Er is niets dat zo 
verbindt als samen eten. Dit initiatief 
is nog leuk ook om een betere band 
te krijgen met de buurtbewoners. – 
Bagdat 

Wij genieten zelf ook enorm van dit 
gezin. Ahmet heeft in de bus geklust 
aan de elektra, de dochters verzorgen 
workshops en met hun gastvrijheid 
komt Bagdat geregeld met heerlijke 
hapjes onze kant op. 

- Willem en Arjan

Buurvrouw Bagdat ziet 
het effect voor de deur 

"De kinderen spelen met 
elkaar zonder vooroordelen”

“Er is leven, gezelligheid 
aan de overkant vanuit  
onze keuken”

“Iedereen is altijd welkom“

Hoe kwam je bij YfC terecht?
“Door stage! Ik zag een presentatie 
van een tweedejaars over Youth for 
Christ en werd enthousiast. Door de 
pannakooi die er was én door het 
geloofsaspect. Ik wist dat mijn vragen 
daar beantwoord konden worden 
en dat het goed was voor mijn 
persoonlijke ontwikkeling. Tijdens het 
begin van mijn studie dacht ik dat ik 
jeugdagent wilde worden, maar door 
deze stage kwam ik erachter dat ik 
veel liever een langdurige relatie met 
mensen opbouw. Bij YfC stonden de 
jongeren ons bij de pannakooi al op 
te wachten. Ook als het hoosde van 
de regen of als er een dik pak sneeuw 
lag.”

Je had vrijwilliger kunnen blijven, 
waarom wilde je er juist werken? 

“Dat is inderdaad best spannend, 
omdat ik deels op giften moet leven. 
En toch is dit mijn droom. Ik geloof 
dat ik veel kan brengen. Ik begrijp de 
jongeren die ik tegenkom, want ik was 
net als hen. En zij herkennen zich in 
mijn verhaal. Ik ben niet de jongere 
die uit een beschermde, christelijke 
bubbel komt, maar ik ben net als 
hen.”

Wat is nog meer typisch Ryan?
“Ik ben een enthousiasteling; een 
gozer die ervoor gaat en een doel 
heeft. Én iedereen weet dat ik van 
voetbal houd. Mijn team weet dat ik 
naar de kerk ga en ik bid altijd even 
voordat een wedstrijd begint. Midden 
op het veld; met open handen. Ik 
weet zeker dat andere spelers dat zien 
en misschien vraagt er ooit iemand 
eens naar.”

Maak kennis met 
jongerenwerker

  Ryan Baak

Een soort jarenplan. Zo noemt Ryan Baak (26) zijn zoektocht naar God. Er waren 
veel vragen en twijfels, maar daar was alle ruimte voor bij Youth for Christ. Hij 
vond God en werd jongerenwerker. “Door mijn ervaring kan ik andere jongeren 
inspireren. Ik was net als hen en dat geeft herkenning.” 

Felicity en Samantha zijn Youth-
vrijwilligers op vrijdagmiddag in 
Westenholte! Super leuk, want 
deze meiden van 18 en 19 jaar 
oud wonen hun hele leven al in 
Westenholte en zijn ook al jarenlang 
aanwezig bij activiteiten en 
evenementen. We hebben ze zien 
opgroeien van jonge meiden naar 
jongvolwassenen, en we zijn van 
de verhouding leiding-jongere naar 
‘samen team zijn’ gegaan.

Samantha (foto: boven) is in 
maart vorig jaar gestart, werkt als 
Verzorgende bij de IJsselheem en is 
fanatiek PEC-supporter. In die tijd 
startte ook een andere jongere als 
vrijwilliger, maar helaas lukt het 
hem niet om in deze structuur mee 
te draaien. 

Felicity (foto: linksonder) is sinds 
februari wekelijks actief, wat 
sowieso heel leuk is, en voor haar 
ook goed is in haar (revalidatie)
traject rondom long-covid. 

In maart hebben we met alle 
vrouwelijke jongerenwerkers een 
Ladies Night gehouden: pizzaretten 
(soort gourmetten met mini-pizza’s) 
en film gekeken op het nieuwe 
scherm in de Kelder.

Youth-vrijwilligers 
Felicity & Samantha

“We hebben ze 
zien opgroeien van 
jonge meiden naar 
jongvolwassenen“


